
From: COMMUNIQUÉ: Communications  
Sent: October 23, 2014 9:33 AM 
To: PRESS GALLERY / TRIBUNE DE LA PRESSE; Press Gallery-Tribune de la Presse 
Cc: MEMBERS' OFFICES/BUREAUX DES DÉPUTÉS; HoC - ADMINISTRATION - CdC; POLITICAL 
RESEARCH OFFICES/BUREAUX DE RECHERCHE POLITIQUE; MEMBERS' CONSTITUENCY 
OFFICES/BUREAUX DE CIRCONSCRIPTION DES DÉPUTÉS; LIBRARY/BIBLIOTHÈQUE 
Subject: MEDIA ADVISORY / AVIS AUX MÉDIAS 
 

  

À noter que le texte français suit. 

MEDIA ADVISORY 

Ottawa – October 23, 2014 – Today’s House sitting will open at 10 am with the Speaker’s parade and a prayer 
in the Chamber. Exceptionally, Speaker Andrew Scheer has asked that the doors to the galleries be opened for 
the prayer.  
  

The text of the prayer is as follows:  

Almighty God, we give thanks for the great blessings which have been bestowed on Canada and its citizens, 
including the gifts of freedom, opportunity and peace that we enjoy. We pray for our Sovereign, Queen 
Elizabeth, and the Governor General. Guide us in our deliberations as Members of Parliament, and strengthen us 
in our awareness of our duties and responsibilities as Members. Grant us wisdom, knowledge, and 
understanding to preserve the blessings of this country for the benefit of all and to make good laws and wise 
decisions. Amen.  
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Media information: 
Heather Bradley 
Director of Communications, Office of the Speaker of the House of Commons 
Telephone: 613-995-7882 / 613-292-0881 | E-mail: heather.bradley@parl.gc.ca 
 

AVIS AUX MÉDIAS 
 
Ottawa – Le 23 octobre 2014 – La séance d’aujourd’hui commencera à 10 heures avec le défilé du Président et 
la prière en Chambre.  De façon exceptionnelle, le Président, Andrew Scheer a demandé que les portes de la 
tribune soient ouvertes pour la prière.   
 

La prière dit ce qui suit :  

Dieu tout-puissant, nous te remercions des nombreuses grâces que tu as accordées au Canada et à ses citoyens, 
dont la liberté, les possibilités d'épanouissement et la paix. Nous te prions pour notre Souveraine, la Reine 
Elizabeth, et le Gouverneur général. Guide-nous dans nos délibérations à titre de députés et aide-nous à bien 
prendre conscience de nos devoirs et responsabilités. Accorde-nous la sagesse, les connaissances et la 
compréhension qui nous permettront de préserver les faveurs dont jouit notre pays afin que tous puissent en 
profiter, ainsi que de faire de bonnes lois et prendre de sages décisions. Amen.  
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Renseignements aux médias : 
Heather Bradley 
Directrice des communications, Bureau du Président de la Chambre des communes 
Téléphone : 613-995-7882 / 613-292-0881 | Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca 
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